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Raport de Cesiune  
pentru perioada 1-31 martie 2024 

 
 
Numele clientului: Transgaz 
Obiectul studiului: Informații relevante referitoare la compania Transgaz, angajații acesteia, alte companii din domeniul 
energiei și al gazelor, dar și cu privire la modificări ale legislației din domeniu sau alte informații relevante pentru piața de 
energie și gaze, apărute pe posturile TV naționale și locale, dar și în jurnalele de știri de la diferite radiouri naționale. 
 

 

6 martie 

 

Calificativ: 
 

NEUTRU 

Sinteza zilei 
Antena3- 

21:00 

 

   
  În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele subiecte:  
 

- Rareș Bogdan, europarlamentar PNL, spune că România, spre 
deosebire de Austria, care are o dependență de 82% de gazul 
rusesc, are zero dependență de gaz rusesc și de energie din 
afara țării, iar peste trei ani România va ajunge să exporte gaz, 
devenind furnizorul numărul unu de gaz din Europa datorită 
gazelor din perimetrul Neptun Deep și a gazelor din zona 
Buzău. Acesta mai adaugă că România devine furnizor de gaz 
pentru industria din nordul Italiei, pentru Grecia, pentru 
Bulgaria, Cehia și pentru industria din Austria și din sudul 
Germaniei. 

 



2 

 

12 martie 

 

 
 

Calificativ: 
 

NEUTRU 

Sinteza zilei 
Antena3- 

22:00 

 

   
  În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele subiecte:  
 

- În cadrul emisiunii este difuzat un material despre resursele 
naturale ale României. În cadrul acestui material se spune că un 
profesor roman care preda la New York susține ca tara noastră ar 
avea rezerve cât să-şi asigure consumul pentru mai bine de un 
secol, dar ca exploatarea este blocata de firme concurente. 
Potențialul rezervelor de gaze de șist ale României nu este clarificat 
în prezent. Constantin Crânganu spune ca administrația energetica 
americana estimează rezerve de gaze ascunse în rocile României, 
de peste 1.000 de miliarde de metri cubi. Tocmai de acea, susțin 
unii specialiști, ca în spatele protestelor, fata de intenția 
americanilor de la Chevron de a exploata gaze de șist la Pungesti, 
in județul Vaslui, s-ar fi aflat alte interese. 

- România mai are şi zăcăminte de cărbune de peste 100 de miliarde 
de euro. Majoritatea zăcămintelor, însă, sunt închise. Extracția e 
prea scumpă și poluarea provocată prea mare, au spus anumite 
voci. 
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31 martie 

 

 

Calificativ: 
 

NEUTRU 

Culisele statului paralel – 31 martie 
RealitateaPlus 

– 21:00 

 

 
În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele: 
 

- Dian Popescu, expert în energie, spune că OMV-ul, acum o lună, a 
cumpărat gazele din Marea Neagră de la bulgari și că OMV-ul este 
implicat și în proiectul gazelor din Marea Neagră din România. 
Acesta mai spune că România are gaze la Caragele dar acestea nu 
sunt exploatate. 

- Acesta mai spune că noi am închis termocentralele pe cărbune, dar 
alte țări, precum Polonia, au continuat să producă energie pe bază 
de cărbune. Acesta mai spune că am rămas cu cărunele în pământ 
și nu ne exploatăm nici gazele. 
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Numele clientului: Primăria Municipiului Cluj-Napoca 
Obiectul studiului: Informații relevante referitoare la primarul Emil Boc, Primăria Municipiului Cluj-Napoca, Consiliul 
Județean Cluj și angajații acestora, partidele politice locale sau alte informații relevante pentru primărie și consiliul 
județean, apărute pe posturile TV naționale și locale, dar și în jurnalele de știri de la diferite radiouri naționale.  
 
 

5 martie  

 
 

Reprezentanții marilor aeroporturi din România dau asigurări că sunt în grafic cu schimbările pe care trebuie să le 
facă pentru momentul în care România intră în spațiul Schengen aerian. Directorul Aeroportului din Cluj-Napoca, 

David Ciceo, a declarat că se așteaptă ca circa 70% să fie trafic Schengen, deci 70% din pasageri nu vor mai fi 
controlați  din punct de vedere al pașaportului sau cărții de identitate. 

    ştire cu caracter episodic 

 

România se pregătește pentru ”Schengen aerian” 

3min 02s 

TVR1 (20:15) 

caracter neutru 

 

 

http://5.2.198.101/video/2024/martie/05_03/5mar_tvr1_aero.mp4
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6 martie 

 

 

         

 

 

În fața națiunii – Antena3 

 

În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele:   

- Radu Tudor, moderatorul emisiunii, spune că la congresul PPE care a avut loc la București a mers și Emil Boc, cu ”Boc-
Mobilul” și că Emil Boc a vrut să prezinte un automobil electric creat la Cluj, dar nu a știut să spună mai nimic despre el, 
iar apoi este difuzat un material cu privire la acest subiect. 
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Jurnalul de seară – Digi24 

 

În cadrul emisiunii s-au discutat următoarele:   

- În contextul unor discuții despre alianța PSD-PNL și comasarea alegerilor, Ioan Stanomir, profesor la Universitatea din 
București, spune că sunt primari și președinți de Consiliu Județean în PNL care nu sunt croiți din același aluat cu cei din 
PSD și îi dă ca exemplu pe Emil Boc și Ilie Bolojan. Acesta mai adaugă că nu și-a ascuns niciodată admirația pentru 
modul în care aceste comunități conduse de ei doi  au reușit să se dezvolte, nu că ar fi un ideal absolut, dar le privește 
comparativ cu ce se produce în zonele controlate istoric de PSD și unde gradul de sărăcie a fost constant mult mai 
ridicat. 

 

 

Emil Boc, primarul Municipiului Cluj-Napoca, a declarat că până când nu vom face o reformă administrativă ca să nu 
mai ținem primarii cu mâna întinsă la orice guvern care este sau va fi, vom avea un etern fenomen al migrației 
politice, iar acest fenomen trebuie stopat deoarece este un semn de boală a democrației.  Emil Boc este de părere că 
migrația politică ar trebui eliminată de pe scena politică românească prin lege. 
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    ştire cu caracter episodic 

 

Alianța PSD-PNL atârnă de un fir de ață 

1min 36s 

Digi24 (20:00) 

caracter neutru 

 

 

8 martie 

 

 

Întins pe circa 15 kilometri și cu o valoare de peste 120 de milioane de lei, proiectul de revitalizare a malurilor 
Someșului Mic, cea mai mare și așteptată investiție pe prinipalul curs de apă care traversează orașul, este încă în faza 
de recepție a lucrărilor pe motiv că autoritățile așteaptă să înverzească vegetația. Viceprimarul Dan Tarcea a declarat 
că odată cu venirea temperaturilor pozitive se va trece la remedierea lucrurilor neconforme constatate în urma 
recepției și vor fi înlocuiți arborii care nu s-au prins, acesta adăugând că arborii și tot ce trebuie remediat va fi 
remediat pe cheltuiala constructorului. 

    ştire cu caracter episodic 

http://5.2.198.101/video/2024/martie/06_03/6mar_digi_boc.mp4
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Așteaptă „să înflorească„ malurile Someșului 

3min 55s 

TVRCluj (18:09) 

caracter neutru 

 

 

21 martie 

 

 

Problema securității cibernetice a fost dezbătută într-o conferință la Cluj-Napoca, iar în cadrul acesteia zeci de 
specialiști s-au întâlnit și au discutat măsuri și soluții împotriva infractorilor din mediul online. La această conferință a 

participat și primarul Emil Boc, care a declarat că trăim într-un context de securitate destul de dificil, iar Europa nu 
mai poate întârzia nicio secundă protejarea cetățenilor săi și asigurarea mijloacelor logistice, de infrastructură și de 

colaborare pentru ca securitatea fiecărui cetățean european să fie asigurată. 

    ştire cu caracter episodic 

http://5.2.198.101/video/2024/martie/08_03/8mar_tvrcj1809_mal.mp4
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Spitalele din România, vulnerabile cibernetic  

3min 04s 

PrimaTV  (18:18) 

caracter neutru 

 

http://5.2.198.101/video/2024/martie/21_03/21mar_prima1818_boc.mp4

